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Geachte heer Prins, 

 

Hierbij de beantwoording van uw op 5 februari 2021 gestelde vragen als bedoeld in 

artikel 39 van het Reglement van Orde van de Gemeenteraad over de in aanbouw 

zijnde reclamemast aan de aan de Kubus. 

 

Vraag 1: Heeft u aan de exploitant van de reclamemast al gemeld dat de 
reclamebeelden niet voldoen aan het vigerende reclamebeleid? Zo ja, wat heeft dat 
opgeleverd? Zo nee, waarom nog niet? 
Ja er is contact geweest. De duur van de reclames is, voor zover dit nog niet het 

geval was, verlengd naar 8 seconden per reclame. Tevens is de lichtsterkte, die 
voldeed aan de geldende richtlijnen, aangepast bij de overgang van dag naar avond. 

Bij het invallen van de avond paste de lichtsterkte zich later aan dan bij de mast in 
Hardinxveld Giessendam. Dit is nu aangepast en loopt nu gelijk en vloeiender over. 

 

Vraag 2: Vindt u net als het CDA dat op grond van het Sliedrechtse reclamebeleid de 
nieuwe reclamemast geen reclamebeelden mag tonen zolang het oude reclamebord 
er staat? 
Nee, het oude bord is reeds lange tijd niet meer in gebruik, echter het frame is fysiek 

nog wel aanwezig. In het kader van efficiënt hergebruik als projectbord elders is dit 
bord zolang blijven staan. Zodra onze planning het toestaat zullen wij het bord 

verwijderen. 

 

Vraag 3: Bent u bereid om van de exploitant van de reclamemast te eisen dat hij de 
ledschermen uitzet zolang het oude reclamebord nog aanwezig is? Zo ja, wanneer 
gaat u dit doen? Zo nee, hoe past dit volgens u binnen het Sliedrechtse 
reclamebeleid? 
Nee, dit is niet mogelijk. Er is vergunning verleend voor de reclamemast die al geruime 

tijd onherroepelijk is. Zoals in het vorig antwoord gegevens is het oude bord niet in 
gebruik en zal binnenkort verwijderd worden.  

 

http://www.sliedrecht.nl/


Vraag 4: Vindt u een avondklok voor ledschermen op reclamemasten een goed idee? Zo 
ja, bent u bereid om hierover - eventueel samen met andere gemeenten in de regio - een 
verzoek te sturen naar de landelijke overheid? Zo nee, waarom niet? 
Met alle begrip voor uw vraag, vinden wij het niet realistisch om de landelijke overheid 

een dergelijk verzoek te doen. 

 

 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De secretaris,                     De burgemeester, 
 

 

 
 

N.H. Kuiper mca mcm         D.R. van der Borg  
 

 


